
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
Dagsorden til bestyrelsesmøde d. 24/11 kl. 16.30 

 

1. Godkendelse af beslutningsreferat fra forrige møde.  

Referatet fra sidst er godkendt 

2. Meddelelser fra formanden.  

Springes over 

3. Meddelelser fra skolelederen - orientering om økonomi og opgave fra 

skolefora.  

Der fortælles om dagsorden for skolefora 1. december, der er fokus på 

natur/teknologi og matematik. De forskellige skoler præsenterer forskellige 

undervisningsformer/læremidler, det er meget rettet mod normalområdet. 

Bestyrelsen beslutter at fokusere på egne fokusområder, før opgave fra skolefora.  

Økonomi: Kommunen kigger på hvordan der findes penge til de budgetter der 

overskrides, derfor er indføres der rammebesparelser de næste tre år. Derfor skal 

alle institutioner spare. Bifrostskolen er takstbaseret, og derfor påvirkes vores 

budget ikke i så høj grad.  

Skolen har fået lov til at overføre opsparede midler til næste budgetår, til indkøb af 

nye møbler. 

Der er oprettet et elevråd, eleverne har været meget engagerede og har afholdt 

deres første arrangement. Der gennemgås skriv fra elevrådet. Personalet vurderer 

hvordan og i hvilket omfang elevrådet deltager på bestyrelsesmøder.  

4. Orientering om hørringsmateriale. 

Materialet vedr. kvalitetsstandard for kørsel gennemgås. Der er usikkerhed 

omkring teksten vedr. delebørn - dette skal præciseres i høringssvar. Vi ønsker at 

man fokuserer mere på børnenes behov for kørsel, end på antal kilometer til 

skole. Svarfrist er 15. december.  

Materiale vedr. specialiseret skoletilbud gennemgås. Vi syntes det lyder som en 

god mulighed, vi bakker op om.  

Materiale vedr. sammenlægning af 10. klasser på det specialiserede område 

gennemgås. Der er usikkerhed omkring hvad skoletilbuddet er tænkt som - en 
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spareplan eller en hjælp til at komme videre. Vi er bekymrede for at man blander 

for forskellige elever.  

5. Drøftelse af form og indhold af bestyrelsesmøder på baggrund af 

uddannelsesdagen. 

Der er ønske om at vi fastholder antallet af møder, men øger tiden til tre timer 

næste gang er 16 januar kl. 16.30-19.30  

6. Arbejdet med værdigrundlag. 

Udsættes til næste møde 

7. Medarbejderrepræsentanternes punkter.  

Der er ansat en ny pædagogmedhjælper, og der er søgt efter en ny lærer.  

8. Forespørgsel fra nogle elever 

Der har været et ønske om cykler fra nogle elever, vi vurderer ikke at det er skolen 

der skal stille cykler til rådighed.  

9. Punkter til næste møde.  

Der arbejdes med værdigrundlag 

 

Husk vi serverer aftensmad undervejs. 

 

 


